
Exclusive Agency Agreement伊朗领事馆盖章

产品名称 Exclusive Agency Agreement伊朗领事馆盖章

公司名称 深圳市杰鑫诚信息咨询有限公司销售部

价格 650.00/份

规格参数

公司地址 深圳市罗湖区东晓路3063号新丝路时尚文创园B
栋1楼

联系电话  15913941040

产品详情

独.家代理协议Exclusive Agency Agreement伊朗领事馆盖章

联系人：程丹   

电话:15913941040  

QQ：2623880699

大使馆加签的目的：

The purpose of the endorsement of the embassy:

使一国出具的公证/书或有关文书能在另一国境内被有关当局所承认且具有法律效力，不致
因怀疑文书上的签名或印章是否属实而影响文书的法律效力。

The notarization / documents or related documents issued by one country can be recognized by the relevant
authorities within the territory of another country and have legal validity, so as not to affect the legal validity of the
documents by doubting whether the signatures or seals on the documents are true.

涉外商业单据 主要包括：

Foreign business documents mainly include:

 1、商业INV（限于L/C结汇且Invoice中不含任何“承诺性、限制性”条款）；



1. Commercial INV (Limited to L / C settlement and Invoice does not contain any "commitmental, restrictive"
clauses);

 2、重量单；

  2. Weight list;

 3、装箱单；

  3. Packing list;

4、提单；

4. Bill of lading;

5、各类运输证明（如船证明等）；

5. Various transportation certificates (such as ship certificates);

 6、保险单；

  6. Insurance policy;

7、其他用于结汇的单据或票据；

7. Other documents or bills used for foreign exchange settlement;
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